
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Studentboligene skal være grønnere, ikke 

dyrere 
 
Vedtatt av studentparlamentet 20.02.2019 

 

På konktaktkonferansen til UH-sektoren sa Iselin Nybø at hun ønsker grønne bærekraftige 

studentboliger. Dette er Studentparlamentet for i aller høyeste grad, problemet er at det ikke er 

lagt mer midler til at dette skal skje. Et mulig utfall er at det kan komme krav om at 

studentboligene skal være miljøvennlige av noe slag. Når det ikke ligger økte bevilgninger i dette 

kan det i ytterste konsekvens føre til dyrere husleier for studentene eller tregere byggeprosesser 

for studentboliger. 

 

 

 

Studentparlamentet vil: 

 

• Studentparlamentet ønsker å jobbe for studentboliger som kan bidra til å nå 

klimamålene for 2030 uten at det gjør høyere utdanning bare til noe for de som råd til 

det. 

 

 

 


